授权确认书
Authorization confirmation

【注：境外的医疗服务机构名称】（“授权人”）兹授权 【注：国内合作机构名称】（“被授权人”）作为授权人的代理人,与口碑（上海）信息技术有限公司、杭州口口相传网络技术有限公司、杭州口碑医药有限公司（以下统称“签约方”），签署《“阿里生态医疗服务平台”商家服务协议》，及/或《“阿里本地生活医美医疗平台”商家服务协议》，及/或《口碑商户服务协议》，及/或《“消费医疗商家系统”服务协议》，及/或《药企品牌旗舰店之代发服务协议》及相关协议（以下统称“服务协议”，所涉及到的渠道/平台统称“口碑”）。

[Note: The name of the overseas medical service organization] ("Authorizer") is authorized [Note: The name of the domestic partner institution] ("authorized person") as the agent of the authorized person, cooperate with the cooperation entity of Koubei(Shanghai) Information Technology Co., Ltd. , Hangzhou Koubei Pharmaceutical Co., Ltd. (hereinafter collectively referred to as "the signatory party"), signed "‘Ali Eco-Medical Service Platform’Business Service Agreement", and / or "‘Ali local-life’ Consumer Medical Business System' Service Agreement", and / or "pharmaceutical brand flagship store's service agreement", and / or "Koubei merchant service agreement" and Related agreements (hereinafter collectively referred to as "Service Agreements", the channels/platforms involved are collectively referred to as "Koubei").

被授权人有权代表授权人在口碑为用户预约授权人提供的医疗服务（下称“代理服务产品”），透出授权人的品牌、LOGO等相关信息，并有权代表授权人向用户收取服务款项。同时，授权人与被授权人并自行处理相关的费用结算工作。

The authorized person has the right to represent the Authorizer in the Koubei for the consumer to book the medical service (hereinafter referred to as “agent service product”) provided by the Authorizer, to reveal the Authorizer 's brand, LOGO and other related information, and has the right to represent Authorizer charges the consumer for the service. In addition, the Authorizer and the authorized person handle the related fee settlement work by themselves.

上述授权的有效期为，服务协议的有效期限（以最后到期者为准）。 
The validity period of the above authorization is the validity period of the Service Agreements ( Subject to the agreement with the longest expiration date).

同时，授权人保证其本身为符合所在（国家／地区）相关法律要求且具备合法资质的医疗服务机构，具备了在所在（国家／地区）从事医疗服务的全部资质，其所提供的医疗产品及医疗服务、提供服务的医生等人员等也均符合 所在（国家／地区）法律的相关要求。
In addition, the Authorizer guarantees that it is a medical service institution which fulfills the legal requirements of the located (country/region) and has legal qualifications. It has all the qualifications for medical services in the located (country/region), and the medical products it provides, the medical services, doctors who provide services, etc. are all in compliance with the relevant requirements of the law of the located (country/region).  
        
                                                                                   授权人（签章）Authorizer (signature):
：
                                                                 被授权人（签章）Authorized person (signature):                     

日期：     年  月  日
Date :    





